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Pkt. 1 Valg af dirigent og 2 stemmetællere 

Ad 1: Peter Bjørn blev foreslået at bestyrelsen og valgt til dirigent. To stemmetællere blev 
valgt: Stella Friislund og Keld Ronesfelt. 

 
Pkt. 2  Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 
 Ad2 Formanden Stig Førsting aflagde beretning. 

 Spørgsmål om SKS deltager i arrangementerne Havnens Dag og Vild med Vand.  
 Dette aftales nærmere med havnebestyrelsen. 

 
Pkt. 3  Forelæggelse af regnskab for 2017 samt budget for 2018 til godkendelse. 
 ( bilag udsendes hermed) 

Ad 3: Linda Clausen, SKS’s kasserer fremlægger regnskab (overskud på 73.290 dkk) – ingen 
spørgsmål. 

 Budgettet blev fremlagt af Stig Førsting – ingen spørgsmål. 
 Regnskab og budget blev godkendt af generalforsamlingen. 

 
Pkt. 4 Fastsættelse af kontingent  og rykkergebyr for 2019 
 Kontingent og gebyrer foreslås uændret. 

 Ad 4 Kontingent og gebyrer foreslås fastholdet uændret.  
Det blev vedtaget. 

 
Pkt. 5  Behandling af indkomne forslag  

 A5: Der var ikke indkommet forslag 
 
Pkt. 6 Valg af formand ( kun lige år)  
 Stig Førsting modtager genvalg.  

 Stig Førsting blev genvalgt. 
  
Pkt. 7 Valg af kasserer (kun ulige år) 
 NA 
 
Pkt. 8 Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer  
 Ove Nielsen (modtager genvalg) 
 Bo Toft (modtager genvalg) 
 Niels Rantorp ønsker at udtræde af bestyrelsen. 
 Ad 8: John Holger er nyt medlem af bestyrelsen i stedet for Niels Rantorp, 
 Ove Nielsen og Bo Toft blev genvalgt. 
 
Pkt. 9 Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen.  
 Peter Heick (1. suppleant) og Keld Thorshaug (2. Suppleant) modtager genvalg. 
 Ad 9: Begge genvælges. 
 
Pkt. 10 Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant.  
 John Roylund, Peter Bjørn Hansen og Rikke Clausen modtager genvalg. 
 Ad 10: Alle tre blev genvalgt. 
 
Pkt. 11 Valg af 7 repræsentanter og 2 suppleanter til repræsentantskabet for Ishøj Havn. 
 Ad 11: Nedenstående 8 stiller op. Dermed er der valg. 



1. Arne Clausen, (13)  
2. Stig Førsting (15) 
3. Ove Nielsen,  (14) 
4. Bo Toft, (15) 
5. John Roylund (15)  
6. Kenneth Betting (11)  
7. Peter Bjørn Hansen (14)  
8. Kim Bennekow  (9) 
 
Antal stemmer modtaget ved valget står i parentes efter kandidaterne.  
Dermed er de øverste syv valgt til Repræsentantskabet. Kim Bennekow er suppleant. 
 

Pkt. 12 Valg af 1 havnebestyrelsesmedlem til Ishøj Havn samt én  
 1. suppleant og én 2. suppleant for de valgte havnebestyrelsesmedlemmer 

 Stig Førsting valgt i 2017 (er ikke på valg) 
 Peter Bjørn Hansen valgt i 2016 (modtager ikke genvalg) 
 Bestyrelsen foreslår Preben Bjørn Madsen  
 Ad 12: Preben Bjørn Madsen vælges, da ingen melder sig som modkandidater. 
 
Pkt. 13 Valg til udvalg. 
 Ad 13: Aktivitetsudvalg (incl. Festudvalg) Hanne Nielsen og Marianne Toft vælges. 

 
 Skolebåds- og Kapsejladsudvalg: Stella Friislund ønsker at træde ind.  
 
Pkt  14  Eventuelt.  
 Vinderne af ”Fotokonkurencen” 2017 vælges.  
 
 
 
 
 

Bestyrelsens beretning for året 2017 

I 2016 havde vi en medlemsafgang fra 246 medlemmer til 240, i dag er vi 291 en 
fremgang på 51 medlemmer. 
 
Vi startede året med at prøve noget nyt, nemlig at mødes til nytårskur til en uformel 
snak og hvor vi kunne ønske hinanden et godt nytår. Det blev modtaget godt. Jeg 
mener, vi var ca. 25. I år var vi 50, så det er helt sikkert en aktivitet, som vil 
fortsætte. 
 
Af andre aktiviteter i foråret havde vi i lighed med tidligere år: Påskefrokost og 
standerhejsning. Disse aktiviteter vil vi også have i år. Så hold øje med vores 
hjemmeside, hvor alle aktiviteter vil blive opslået. 
 
I Kristihimmelfarts-dagene fra 25.-28. maj havde vi fælles sejltur til Præstø. 
 
Pinseturen blev i 2016 aflyst  p.g.a. dårligt vejr, men sidste år viste vejret sig fra sin 
gode side og vi havde et par dejlige dage sammen med vores venner fra 



Klagshamn. Klagshamn har bygget et havnehus, som vi kunne benytte, da 
temperaturen nok var til grill, men ikke til udendørs spisning.  
 
Sankt Hans med bål, båltale og fyrværkeri på Ishøj Tange startede i lighed med 
tidligere år med grill ved juniorhuset, men i modsætning til sidste år var vejret med 
os, så der var både bål, båltale og fyrværkeri. 
 
2. weekend i september havde vi som sædvanlig vores fødselsdags-arrangement. 
Kapsejladsen blev gennemført og der blev både uddelt præmier og kvaje- pokal.  
 
Til festen lørdag aften med middag og musik, havde 47 personer fundet vej.  Det var 
fuldt hus og flere end året før. 
I år bliver vi nok nødt til at leje et telt, da der var nogen på ventelisten, som ikke kom 
med. 
 
Den 13. oktober holdt vi igen vinsmagning med Carsten og Birthe, der importerer 
franske vine. Vi smagte 11 forskellige vine, hvortil der blev serveret franske 
delikatesser, såsom tærter, flute, pate m.m. 
 
Sejlsæsonen blev den 4. november afsluttet med standerstrygning og efterfølgende 
frokost. 
Vejret var flot og måske var det derfor, at standeren ikke ville ned. 
Senere måtte vi lægge masten ned for at få standeren bjerget. 
 
Vi sluttede året med den sædvanlige julefrokost, hvor vi havde lejlighed til at ønske 
hinanden glædelig jul. 
 
Generelt kan vi sige følgende om året. Antallet af aktiviteter har været lidt større end 
sidste år og deltagerantallet er igen steget. 
 
Renovering af klubhuset, som vi har talt om i flere år, er nu endelig afsluttet. 
Begge toiletter er renoveret og alle indvendige døre er udskiftet og indgangspartiet 
er malet og ny magnettavle opsat. 
 
På juniorområdet blev der for flere år siden etableret et juniorcenter på Hummeren, 
hvor juniorer fra alle de 3 klubber kan få deres sejleruddannelse. 
Vi har en instruktør tilknyttet og det er John Roylund, som udfører et utroligt godt 
stykke arbejde. 
Udgifterne til juniorcentret bliver fordelt med 2/5 til SKS og IS og 1/5 til SBL 
 
Skolebåden har ikke været i vandet. Vi har måttet erkende, at den efter mere end 30 
års tjeneste nu er så nedslidt, at det ikke vil være økonomisk forsvarligt at kaste 
flere penge efter den. 



Vi skal selvfølgelig have en sejlerskole, så det er nødvendigt  at købe en ny båd. 
Det vi har i tankerne er, at den båd vi anskaffer, skal være såvel skolebåd som 
klubbåd. Det betyder, at når båden ikke benyttes til skolesejllads, så skal det være 
muligt for medlemmer uden båd at kunne låne/leje den til weekendsejlads/ferieture.  
 

 
 
Planer for 2018 
  
Sejleraktiviteter: 

- Store Bededag, fælles sejltur 
- Kristi himmelfart, tur til Lomma 
- Pinsen, tur til Klagshamn  
- Sensommer tur til Flakfortet 

 
Sociale aktiviteter: 

- Påskefrokost 
- Standerhejsning 
- Sankt Hans 
- Standerstrygning 
- Vinsmagning 
- Foredrag 
- Udflugt 

 
Til sidst vil jeg nævne, at årets SKS’er blev John Roylund for hans store indsats på 
juniorområdet 
 
Hermed slutter bestyrelsens beretning for året 2017. 
 
 
 
Under eventuelt: 
Tak til Niels 
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